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ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ ΚΑΙ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΗΣ  
 

 29ης ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2012    
 

ΑΡΙΘΜΟΣ  ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 19 
 
 
        Στη  Λαµία  σήµερα  29 Οκτωβρίου  2012,  ηµέρα  ∆ευτέρα και  ώρα 
09:45 π.µ. στο Γραφείο του Αντιπεριφερειάρχη Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας (Λαµία, Υψηλάντου 1, 1ος όροφος), συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση η Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης που 
συγκροτήθηκε  µε την 2/2011 (αρ. πρ. 2/ 24-2-2011) απόφαση του 
Περιφερειακού Συµβουλίου Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, µετά από  την 
αριθµ. Πρωτ: 117182/845/23-10-2012 πρόσκληση του προέδρου αυτής, 
που επιδόθηκε νόµιµα σε όλα τα µέλη της, σύµφωνα µε τις διατάξεις του 
Ν. 3852/2010 για να αποφασίσει επί των κάτωθι θεµάτων της ηµερήσιας 
διάταξης:  
 
ΘΕΜΑ  1ο :   Έγκριση πρακτικών συνεδριάσεως  στις 10/10/2012. 
 
ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου «Νοµιµοποίηση υδροληψιών των ∆.Ε. Ελάτειας και Τιθορέας» στο 
∆ήµο Αµφίκλειας – Ελάτειας Ν. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου «Βελτίωση ελιγµού στην επαρχιακή οδό Κολάκα προς Παύλο» στο 
Ν. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 4ο:  Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την 
έκδοση Απόφασης Έγκρισης Περιβαλλοντικών Όρων (ΑΕΠΟ) του 
ξενοδοχείου µε την επωνυµία «ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ ΑΣΤΕΡΑΣ» δυναµικότητας 
417 κλινών στην εκτός σχεδίου περιοχή στη θέση ΄΄Βρωµονέρι΄΄, 
∆ηµοτικής Ενότητας Αµαρυνθίων του ∆ήµου Ερέτριας Ν. Εύβοιας. 



Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 5ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
αιολικού σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 15,3 MW  
της εταιρείας «ΑΙΟΛΙΚΗ ΕΥΒΟΙΑΣ ΠΥΡΓΟΣ Α.Ε.» στη θέση ΄΄ Πύργος ΄΄  
του ∆ήµου Καρύστου Ν. Εύβοιας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
αιολικού σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 9,35 MW  
της εταιρείας «ΑΙΟΛΙΚΗ ΕΥΒΟΙΑΣ ΧΕΛΩΝΑ Α.Ε.» στη θέση ΄΄ Χελώνα΄΄ του 
∆ήµου Καρύστου Ν. Εύβοιας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
Στη συνεδρίαση αυτή προσήλθαν και παρέστησαν 
 

1. κ. Μπέτσιος Νικόλαος ,  ως Πρόεδρος 
2. κ. Kαραΐσκος  Περικλής ,  Αντιπρόεδρος , τακτικό µέλος 
3. κ. Παπαναγιώτου Νικόλαος , Π.Σ. ,  τακτικό µέλος 
4. κ. Σκλαπάνης Ταξιάρχης, Π.Σ. ,  αναπληρωµατικό µέλος 
5. κ. Τσιτσάνης Λάµπρος , Π.Σ. , τακτικό µέλος 
6. κ. Σανίδας Ηλίας , Π.Σ. , τακτικό  µέλος 
7. κ. Στουπής Νικόλαος, Π.Σ. , τακτικό µέλος 
8. κ. Μπαράκος Νικόλαος , Π.Σ. , τακτικό µέλος 
9. κ. Ντούρου Σοφία – Ιωάννα , Π.Σ. , τακτικό  µέλος 

 
παραβρέθηκε επίσης ο κ. Τερζής Αντώνης, Προϊστάµενος της ∆/νσης 
Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασµού . 
                           
Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε η Αλεξοπούλου ∆έσποινα, υπάλληλος 
της Περιφέρειας Στ. Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών ∆οµικών Έργων  µε 
βαθµό Β΄ , που ορίσθηκε γραµµατέας της Επιτροπής Περιβάλλοντος και 
Ανάπτυξης µε την 10349/731/11-3-2011 απόφαση του Περιφερειάρχη 
Στερεάς Ελλάδας. 
 
Ύστερα από διαπίστωση απαρτίας ο Αντιπρόεδρος  της Επιτροπής 
κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης: 
 
 
ΘΕΜΑ 1ο : Η  Επιτροπή  οµόφωνα ενέκρινε τα πρακτικά συνεδρίασης της 
10/10/2012.   

 
Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό  199 

 



ΘΕΜΑ 2ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
   την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου «Νοµιµοποίηση υδροληψιών των ∆.Ε. Ελάτειας και Τιθορέας» στο 
∆ήµο Αµφίκλειας – Ελάτειας Ν. Φθιώτιδας. 
Ο κ. Στουπής σηµείωσε πως πρέπει να τροποποιηθεί η εισήγηση ως 
προς την σαφήνεια της που µπορεί να επιτρέπει παρανοήσεις 
προσεγγίζοντας το θέµα ως απλή καταγραφή και όχι ολοκληρωµένη 
διαδικασία αδειοδότησης.  
Aπό τον Προϊστάµενο της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κο Αντώνη Τερζή, διευκρινίζετε ότι οι αναφερόµενες 
υδροληψίες αφορούν διαδικασία αδειοδότησης υφιστάµενων 
υδροληψιών στα πλαίσια εφαρµογής των διατάξεων της απόφασης 
150559/11 ΦΕΚ(1440/Β/16-6-2011) περί όρων και προϋποθέσεων για 
χορήγηση αδειών για υφιστάµενα δικαιώµατα χρήσης νερού στις οποίες 
περιλαµβάνονται και οι αναφερόµενες στο θέµα υδροληψίες που 
στερούνται αδείας. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό  200 
 
 

ΘΕΜΑ 3ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
   την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου «Βελτίωση ελιγµού στην επαρχιακή οδό Κολάκα προς Παύλο» στο 
Ν. Φθιώτιδας. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό  201 
 
 
ΘΕΜΑ 4ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 



 
κατά πλειοψηφία 

 
µε  8 ψήφους υπέρ  και 1 αποχή (της κας Ντούρου ) την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την έκδοση Απόφασης 
Έγκρισης Περιβαλλοντικών Όρων (ΑΕΠΟ) του ξενοδοχείου µε την 
επωνυµία «ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ ΑΣΤΕΡΑΣ» δυναµικότητας 417 κλινών στην 
εκτός σχεδίου περιοχή στη θέση ΄΄ Βρωµονέρι ΄΄, ∆ηµοτικής Ενότητας 
Αµαρυνθίων του ∆ήµου Ερέτριας Ν. Εύβοιας, σύµφωνα µε την εισήγηση 
της υπηρεσίας και τους πρόσθετους όρους που πρότεινε ο κος 
Στουπής και ο κος Μπαράκος α) κατόπιν αυτοψίας να εξακριβωθεί η 
νοµιµότητα κτιριακών υποδοµών επί Αιγιαλού και Παραλίας β) για την 
λήψη µέτρων  ασφαλούς πρόσβασης των εξυπηρετούµενων  στην 
παραλία και στην διερχόµενη Εθνική Οδό, γ) η εταιρεία να µεριµνήσει για 
την εξόφληση των οφειλών της προς τους εργαζοµένους.   
Η κα Ντούρου δήλωσε ότι απέχει από τη διαδικασία διότι δεν γνωρίζει 
όλα τα στοιχεία που είναι απαραίτητα ώστε να γίνει σαφές τι αφορά η 
ΜΠΕ. Αναφέρεται στην εισηγητική έκθεση «νοµιµοποίηση αυθαιρέτων» 
που σηµαίνει ότι η συγκεκριµένη επιχείρηση αυθαίρετα καταπάτησε τον 
αιγιαλό και δεν ξέρουµε και τι άλλο και σήµερα ζητά την έγκριση για 
αυτό; Επίσης, όπως ενηµερωθήκαµε, έχει απασχολήσει αρκετές φορές 
την Επιθεώρηση Εργασίας που σηµαίνει ότι υπάρχουν προβλήµατα µε 
τη στάση της απέναντι στους εργαζόµενους.  
 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό  202 
 
 

ΘΕΜΑ 5ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε  8 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου ) την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθµού 
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 15,3 MW  της εταιρείας 
«ΑΙΟΛΙΚΗ ΕΥΒΟΙΑΣ ΠΥΡΓΟΣ Α.Ε.» στη θέση ΄΄ Πύργος ΄΄  του ∆ήµου 
Καρύστου Ν. Εύβοιας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου δηλώνοντας ότι: η αρνητική ψήφος δηλώνει 
την πλήρη αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της 
ενέργειας σε µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους. Καταστρατηγούνται 
δηµόσιες δασικές εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής οµορφιάς γη 
υψηλής παραγωγικότητας ακόµα και προστατευόµενες περιοχές. Είναι 
απαράδεκτο να θεωρούµε κέρδος και όφελος για τις τοπικές κοινωνίες 



τα ανταποδοτικά-αντισταθµιστικά οφέλη . Επεσήµανε  ότι η περιοχή της 
Ν. Εύβοιας έχει πλέον κατακλυστεί από ανεµογεννήτριες ,γεωργία κ.λ.π. 
σε τέτοιο βαθµό που δηµιουργούνται προβλήµατα σε άλλες 
δραστηριότητες όπως κτηνοτροφία , καθώς επίσης και ότι η 
εγκατάσταση γίνεται σε προστατευόµενη περιοχή. 
Ο κ. Στουπής εξέφρασε τις σοβαρές του επιφυλάξεις για κορεσµό της  
Περιοχής, και πρότεινε µέχρις οριστικοποίησης του χωροταξικού της 
Περιφέρειας να µην εξετάζονται άλλα αιτήµατα που αφορούν την 
προαναφερθείσα περιοχή.  
Ο πρόεδρος απάντησε ότι βρίσκεται σε διαδικασία εκπόνησης το Γενικό 
Χωροταξικό της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας . 
Συζήτηση για το εν λόγω θέµα θα γίνει κατά τη διαδικασία της 
διαβούλευσης από 15 Νοεµβρίου έως  τέλη Ιανουαρίου. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό  203 
 
 

ΘΕΜΑ 6ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

  
κατά πλειοψηφία 

 
µε  8 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου ) την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθµού 
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 9,35 MW  της εταιρείας 
«ΑΙΟΛΙΚΗ ΕΥΒΟΙΑΣ ΧΕΛΩΝΑ Α.Ε.» στη θέση ΄΄ Χελώνα΄΄ του ∆ήµου 
Καρύστου Ν. Εύβοιας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου δηλώνοντας ότι: η αρνητική ψήφος δηλώνει 
την πλήρη αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της 
ενέργειας σε µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους. Καταστρατηγούνται 
δηµόσιες δασικές εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής οµορφιάς γη 
υψηλής παραγωγικότητας ακόµα και προστατευόµενες περιοχές. Είναι 
απαράδεκτο να θεωρούµε κέρδος και όφελος για τις τοπικές κοινωνίες 
τα ανταποδοτικά-αντισταθµιστικά οφέλη . Επεσήµανε  ότι η περιοχή της 
Ν. Εύβοιας έχει πλέον κατακλυστεί από ανεµογεννήτριες ,γεωργία κ.λ.π. 
σε τέτοιο βαθµό που δηµιουργούνται προβλήµατα σε άλλες 
δραστηριότητες όπως κτηνοτροφία , καθώς επίσης και ότι η 
εγκατάσταση γίνεται σε προστατευόµενη περιοχή. 
Ο κ. Στουπής εξέφρασε τις σοβαρές του επιφυλάξεις για κορεσµό της  
Περιοχής, και πρότεινε µέχρις οριστικοποίησης του χωροταξικού της 
Περιφέρειας να µην εξετάζονται άλλα αιτήµατα που αφορούν την 
προαναφερθείσα περιοχή.   
Ο πρόεδρος απάντησε ότι βρίσκεται σε διαδικασία εκπόνησης το Γενικό 
Χωροταξικό της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας . 



Συζήτηση για το εν λόγω θέµα θα γίνει κατά τη διαδικασία της 
διαβούλευσης από 15 Νοεµβρίου έως  τέλη Ιανουαρίου. 
 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   204 
 
 

Ύστερα από τα παραπάνω, λύεται η συνεδρίαση στις  10:40 π.µ. 
και  συντάχθηκε το πρακτικό, το οποίο υπογράφεται από τα παρόντα 
µέλη, ως ακολούθως: 
    Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                       ΤΑ ΜΕΛΗ                          Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
    
 
Νικόλαος Μπέτσιος            Kαραΐσκος Περικλής         Αλεξοπούλου ∆έσποινα 

            
 

   Παπαναγιώτου Νικόλαος  
 

 
   Τσιτσάνης Λάµπρος  

 
 

   Σκλαπάνης Ταξιάρχης 
 
 

   Στουπής Νικόλαος 
 

 
   Μπαράκος Νικόλαος  
 
 

                                                   Ντούρου Σοφία - Ιωάννα 
 

 
 
 


